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	ASSEMBLEE GENERALE EXTRAORDINAIRE
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	Me E. DELOSCH
No


In the year two thousand and twenty-two, on the twentieth day of the month of April.

Before Maître Edouard DELOSCH, notary residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, 
was held an extraordinary general meeting of the shareholders of “Adecoagro S.A.” (the “Company”), a société anonyme having its registered office at 6, Rue Eugène Ruppert, L-2453 Luxembourg, incorporated on 11 June 2010 by deed of Me Henri HELLINCKX, notary residing in Luxembourg published in the Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations number 1481 of 20 July 2010.

The articles of the Company were amended for the last time on 15 April 2020 by deed of Maître Cosita DELVAUX, notary residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, published in the Recueil Électronique des Sociétés et Associations (the “RESA”) on 27 April 2020 under reference number RESA_2020_094.166.
The meeting was presided by Mr. Emilio GNECCO, chief legal officer, residing in Buenos Aires, Argentina.

There was appointed as secretary Me Toinon HOSS, maître en droit, residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg and as scrutineer Ms. Josefina DIAZ VEGA, general counsel, residing in Buenos Aires, Argentina. 

The chairman declared and requested the notary to state that:

1. This extraordinary general meeting of shareholders was duly convened by way of announcements filed with the Registre de Commerce et des Sociétés in Luxembourg on 31 March 2022 and published in the RESA and in the Tageblatt on 1 April 2022.
2. The shareholders represented and the number of shares held by them are shown on an attendance list signed by the proxyholder(s), the chairman, the secretary and the scrutineer and by the undersigned notary. Said list will be attached to the present deed to be filed with the registration authorities. 

As it appeared from the attendance list, out of the one hundred and twenty-two million three hundred and eighty-one thousand eight hundred and fifteen (122,381,815) shares in issue, 71,901,289 shares were represented at the meeting so that the meeting was validly constituted and able to validly decide on all the items of the agenda. 

3. The agenda of the meeting is as follows: 
1. “Reduction of the issued share capital of the Company by an amount of sixteen million five hundred thousand United States Dollars (USD 16,500,000) by the cancellation of eleven million (11,000,000) shares with a nominal value of one United States Dollar and fifty cents (USD 1.50) each held in treasury by the Company; reduction of the share capital account of the Company by an amount equal to the reduction of the share capital; consequential amendment of the article 5.1 of the articles of association of the Company.”
After the preceding has been approved the following resolution was unanimously passed: 

FIRST RESOLUTION
It is resolved to reduce the issued share capital of the Company by an amount of sixteen million five hundred thousand United States Dollars (USD 16,500,000) by the cancellation of eleven million (11,000,000) shares with a nominal value of one United States Dollar and fifty cents (USD 1.50) (the “Cancelled Shares”) each held in treasury by the Company. 
It is resolved to reduce the share capital account of the Company by an amount equal to the reduction of the share capital. 
It is consequentially resolved to amend article 5.1 of the articles of association of the Company as follows:

“5.1. The Company has an issued share capital of one hundred and sixty-seven million seventy-two thousand seven hundred and twenty-two US Dollars and fifty cents (USD 167,072,722.50) represented by a total of one hundred and eleven million three hundred and eighty-one thousand eight hundred and fifteen (111,381,815) fully paid Shares, each with a nominal value of one US Dollar and fifty cents (USD1.5), with such rights and obligations as set forth in the present Articles.”
.
	For: 


71,824,482
	Against: 

20,463
	Abstentions:

55,984


Pursuant to the above a total of 99.97% of the votes cast of the represented shares in issue have voted in favour, so that the resolution has been adopted.

EXPENSES

The costs, expenses, remuneration or charges in any form whatsoever which shall be borne by the Company are estimated at two thousand euros (EUR 2.000.-)
WHEREOF the present notarial deed was drawn up in Luxembourg.

On the day stated at the beginning of this document.

The undersigned notary who understands and speaks English states herewith that on request of the meeting, the present deed is worded in English followed by a French translation. On request of the meeting and in case of discrepancies between the English and the French text, the English version shall prevail. 

The document having been read to the meeting, the members of the Bureau present at the meeting 
signed together with us, the notary, the present original deed.

SUIT LA TRADUCTION FRANCAISE DU TEXTE QUI PRECEDE

L’an deux mille vingt-deux, le vingtième jour du mois d’avril.

Par devant Maître Edouard DELOSCH, notaire de résidence à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg.

S’est tenue l’assemblée générale extraordinaire des actionnaires de « Adecoagro S.A. » (la « Société »), une société anonyme ayant son siège social au 6, Rue Eugène Ruppert, L-2453 Luxembourg, constituée le 11 juin 2010 suivant acte reçu de Maître Henri HELLINCKX, notaire de résidence à Luxembourg, Grand Duché de Luxembourg, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations numéro 1481 du 20 juillet 2010. 

Les statuts de la Société ont été modifiés pour la dernière fois le 15 avril 2020 suivant acte reçu par Maître Cosita DELVAUX, notaire de résidence à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg publié au Recueil Électronique des Sociétés et Associations (le “RESA”) le 27 avril 2020 sous le numéro de référence RESA_2020_094.

L’assemblée a été présidée par M. Emilio GNECCO, chief legal officer, demeurant à Buenos Aires, Argentine.

Il fut nommé comme secrétaire Maîtr Toinon HOSS, maître en droit, demeurant à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg et comme scrutateur Mme Josefina DIAZ VEGA, general counsel, demeurant à Buenos Aires, Argentine.

Le président a déclaré et requis le notaire d’acter que :

1. Cette assemblée générale extraordinaire a été dûment convoquée par voie d’annonces déposées auprès du Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg en date du 31 mars 2022 et publiées auprès du RESA et dans le Tageblatt en date du 1er avril  2022. 
2. Les actionnaires représentés ainsi que le nombre d’actions qu’ils détiennent sont renseignés sur une liste de présence signée par le(s) mandataire(s), le président, la secrétaire, le scrutateur et par le notaire soussigné. Ladite liste de présence sera annexée au présent acte pour être soumise avec celui-ci aux formalités de l’enregistrement.

Comme il ressort de la liste de présence, des cent vingt-deux millions trois cent quatre-vingt-un mille huit cent quinze (122.381.815) actions émises, 71,901,289 actions sont représentées à l’assemblée générale de sorte que l’assemblée est valablement constituée et peut valablement délibérer sur tous les points portés à l’ordre du jour.

3. L’ordre du jour de l’assemblée est le suivant :
1.
« Réduction du capital social émis de la Société d’un montant de seize millions cinq cents mille Dollars américains (16.500.000 USD) par l’annulation de onze millions (11.000.000) d'actions d'une valeur nominale d’un Dollar américain et cinquante centimes (1.50 USD) chacune détenues en trésorerie par la Société ; réduction du compte de capital social de la Société d'un montant égal à la réduction du capital social ; modification en conséquence de l'article 5.1 des statuts de la Société. "
Après approbation de ce qui précède, la résolution suivante a été prise à l’unanimité :

PREMIERE RESOLUTION

Il est décidé de réduire le capital social émis de la Société d’un montant de seize millions cinq cents mille Dollars américains (16.500.000 USD) par l'annulation de onze millions (11.000.000) d'actions d'une valeur nominale d’un Dollar américain et cinquante centimes (1.50 USD) chacune détenues en trésorerie par la Société.
Il est décidé de réduire le compte capital social de la Société d’un montant égal à la réduction de capital social.

Il est par conséquent décidé de modifier l’article 5.1 des statuts de la Société comme suit :

« 5.1 La Société a un capital social émis de cent soixante-sept millions soixante-douze mille sept cent vingt-deux dollars américains et cinquante centimes (167.072.722,50 USD) représenté par un total de cent onze millions trois cent quatre-vingt-un mille huit cent quinze (111.381.815) actions entièrement libérées, d'une valeur nominale d'un Dollar américain et cinquante centimes (1.5 USD) chacune, assorties des droits et obligations énoncés dans les présents statuts."

	Pour: 


71,824,842
	Contre: 

20,463
	Abstentions:

55,984


En vertu de ce qui précède, un total de 99.97% des votes émis des actions représentées en émission ont voté en faveur, de sorte que la résolution a été adoptée.

DEPENSES

Les coûts, frais, dépenses et rémunérations, sous quelque forme que ce soit, qui incombent à la Société en raison du présent acte sont estimés à deux mille euros (EUR 2.000.-).

DONT ACTE fait et passé à Luxembourg.

Date qu’en tête des présentes.

Le notaire soussigné, qui comprend et parle l’anglais, déclare par les présentes qu’à la demande de l’assemblée, le présent procès-verbal est rédigé en anglais suivi d’une traduction française. A la demande de l’assemblée, en cas de divergences entre la version anglaise et la version française, la version anglaise fera foi.

Et après lecture faite à l’assemblée, les membres du bureau présents à l’assemblée ont signé ensemble avec le notaire le présent acte.
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